
Protokoll styrelsemöte
Datum: 2015-01-12

Plats: Klubblokal hamnen

Närvarande: Mats Johansson, Claes Hoglert, Daniel Sandqvist, Dan Pålsson, Carl-Göran Persson, 
Mikael Sandberg, Torbjörn Berglund.

1. Mötets öppnande
Carl-Göran öppnade mötet. Till sekreterare utsågs Dan Pålsson samt att justera protokollet 
utsågs Mats Johansson

2. Föregående protokoll
- Oklarheter angående kontering i bokföring klargjorda. Carl-Göran har haft en träff med 
revisorn och gått igenom bokföringen.
- Serieseglings tävling med typbåtar är under diskussion. Torbjörn informerar vidare när det 
kommer något mer. Kostnaden är startavgiften, och ung som gammal kan vara med och 
tävla.
- Krangruppen har gjort en uppdaterad lösning för kranflytten.
- Valberedning har att söka en ledamot från Jolle sektionen i och med att en ledamot har 
flyttat.
- Sisu klubbutveckling – Torbjörn pratar med Lotta och försöker ordna något via Sisu.
- Styrelsemöten den 2 februari och den 2 mars. Årsmöte den 12 mars.
- Protokollet utlagt på hemsidan.

3. Ekonomi
- Ordförande gick igenom ekonomin och presenterade resultatet för 2014.
- Budgeten för 2015 diskuterades och skall gås igenom vid styrelsemötet i februari.
- Krangruppens förslag till finansiering av flytten diskuterades, styrelsebeslut skall tas vid 
styrelsemötet den 2 februari.
- Förenklat bokslut skall göras. Revisorn skall vara med på möte med Bykontoret.
-Torbjörn tog fram siffror för dubbelanslutning till SSF. Enkel medlem är 45 kronor och för 
familj är det 67 kronor som är avgiften vid dubbelanslutning.

4. Hamnföreningen
- Rådande turbulens inom hamnföreningen diskuterades.
- Jan-Olov Undvall informerade om orsaken till att han har avsagt sig revisor uppdraget i 
hamnföreningen.

5. Rapporter
- Kölbåt – inget att rapportera.
- Jolle - 3 stycken är kallade till intervju för att börja på seglingsgymnasiet.
- Anläggning – inget att rapportera.

6. Inkomna motioner presenterades
- Bastun på Verkön
- Pensionärs rabatt på varvsavgiften
- Mot höjning av varvsavgiften
- Förslag till stadgeändringar.
- Styrelsen skall lämna sin syn på motionerna vid styrelsemötet den 2 februari.
- Krangruppens finansieringsförslag, styrelsen skall lämna sitt betänkande vid styrelsemötet 
den 2 februari.

7. Beslut tagna under mötet
- Inga beslut fattade under mötet.



8. Mötets avslutande
- Ordförande poängterade att ledamöterna läser igenom budget, motioner, krangruppens 
finansieringsförslag till nästa styrelsmöte.

Vid Protokollet Justeras

–------------------ –-------------------

Dan Pålsson Mats Johansson


